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De eerste drie maanden van 2024 zit er al
op en ze hebben al een paar leuke
momenten gebracht zoals een succesvolle
nieuwjaarsreceptie, een uitdagende OWT,
een fantastische initiatie/spaghetti-avond
en dit keer ook een eindexamen 1*I met een
GESLAAGD resultaat.

Nu hopen dat de rest van 2024 even leuk
zal zijn als de eerste drie maanden, maar
eerlijk gezegd, daar twijfel ik niet aan. We
hebben terug een paar leuke duiken op de
planning staan, dus laat duikseizoen 2024
maar komen.

Dus wens ik iedereen fantastische, leuke en
leerrijke duik toe voor het komend
duikseizoen. Hou het veilig en heel
belangrijk; GENIET van je duiken.

Maxim



Hyperbare kamer UZA

Toen ik te weten kwam dat Maxim aan het
kijken was om een uitstap te organiseren
naar de caisson in het ziekenhuis in
Antwerpen, was ik zo blij! Bij mij kwamen er
herinneringen terug van het begin van mijn
duikcarrière. Ik was net bezig met mijn
opleiding 1*D en nog voor ik mijn eerste
openwaterduik gedaan had, kreeg ik de
kans om een ‘droge duik’ te doen in de
caisson in Antwerpen. Zo wist ik zeker dat
ik een leeg flesje moest meedoen. Een
ballon hadden we ook mee. Eenmaal
aangekomen werden we begroet door onze
contactpersoon en gingen we rechtstreeks
naar de spoedafdeling. Daar stonden we
dan, voor de hyperbare kamer. Het is een
cilindervormige kamer met een zware ronde
deur met een draaihendel als klink. Ik
moest direct aan een onderzeeër denken.

Eerst kregen we een woordje uitleg. Deze
was heel boeiend. Hij wist dat we duikers
waren, dus hield hij zijn uitleg kort en
krachtig, maar toch met voldoende
informatie zodat we volledig mee waren. Hij
vertelde onder andere over de mogelijke
oorzaken om in een drukcabine terecht te
komen. De stoelen kunnen eruit gehaald
worden om ruimte te maken voor een bed.

We verdeelden ons in twee groepen om zo
elk om beurt de caisson ‘uit te testen’. Ik
ging de eerste beurt wachten. We mochten
meekijken in de controleruimte. We moesten
daarvoor een erg smalle draaitrap op. We
kwamen uit boven de hyperbare kamer.
Daarboven zagen we dat er nog een heel
stuk aan de achterkant is en zagen we
grote zuurstof- en luchtflessen staan. De
controleruimte zag eruit zoals die in de
films: veel knopjes, hendels en schermpjes.

Anemoonvis



Hij stak alles in gang en op een groter
scherm konden we de inzittenden goed in
de gaten houden. We konden ze horen en
wij hadden een microfoon om met hen te
kunnen praten. Matthias nam al snel plaats
op de stoel met de microfoon in de hand
om onze vrienden aan te spreken. We
konden mooi volgen wat de absolute druk
was in de cabine en op welke ‘diepte’ ze
zaten. Maxim had een ballon mee. Op diepte
blies hij de ballon vol. Toen de druk zakte,
werd de ballon groter. We verwachtten dat
die elk moment ging ontploffen, maar het
was gewoon een grote ballon geworden.

Het was eindelijk aan ons om in de
drukcabine te gaan. Ik ging naar beneden
en juist wanneer ik voor de deur stond,
ontplofte de ballon. Dat was een luide knal
en we moesten lachen. Toen besefte ik dat
we nog steeds op de spoedafdeling waren
en we kregen enkele rare blikken van
mensen. Oeps… We namen onze
duikcomputers mee en we konden ze in een
bak met water leggen. We namen plaats op
de stoelen en wachtten vol ongeduld tot
we gingen ‘duiken’. De druk begon nog maar
net toe te nemen en we moesten al klaren.
We waren nog niet op ‘1 meter diepte’.
Vanaf 10 meter ongeveer begonnen we al
grappig te klinken. De druk op onze
stembanden zorgde ervoor dat we allemaal
een hoge stem hadden. Dan kreeg ik het
opeens warm en moest ik mijn trui uitdoen.
Wat drukverschil allemaal kan veroorzaken.
Mijn leeg, plastiek flesje werd al snel ineen
gedrukt. Indrukwekkend om te zien. We
kwamen op ’20 meter diepte’, onze
maximum diepte. Ik opende de fles en blies
erin om hem met vol lucht terug toe te
doen. Wanneer de druk begon te
verminderen in de cabine zette de lucht in
de fles serieus uit. 



Mijn flesje had zo’n dopje die je moest open
klappen, dus ik dacht dat de dop het elk
moment ging begeven. Gelukkig was die
sterker dan die eruit zag en hield de dop
het vol tot we uit de cabine waren. Bij het
openen van de fles klonk het ontsnappen
van de lucht als een kleine ontploffing. De
lucht was rook geworden in de fles.
Indrukwekkend om te zien.
Het was zeker een leuke en leerrijke
ervaring.

Laura









Verslag algemene statutaire ledenvergadering

Naamafroeping
Volgende leden waren aanwezig hetzij
persoonlijk, hetzij via volmacht.
ADRIANSENS Stefaan, CABARTEUX Francis,
COUCHEMENT Karlien, DE MUL Filip,
DECEUNINCK Sandrino, DEJAGHERE Aline,
DEJAGHERE Yves (volmacht), DESANGHERE
Arnold (volmacht), DESPORT Danny,
DEVOS Goedroen (volmacht), DEWULF
Wibe, D'HAUWER Benny, D'HAUWER
Kimberley, DUINSLAEGER Redgy,
HENDRIKS Patrick, HOLVOET Yannick,
HOORELBEKE Tom, JACOBUS Claude,
LANDTMETERS Stéphane, MARGODT
Ronny (volmacht), MERTENS Laura,
MESMAN Marie Josiane, NAESSENS Agna
(volmacht), RIZZO Marco, TIMMERMAN
Marc, TUYAERTS Katrien, VAN DE VELDE
Marc, VAN DEN BOSSCHE Matthias,
VANDERWAL Jean-Claude (volmacht),
VANHOCKERHOUT Maxim, VANHOUTTE
Johan (volmacht), VELGHE Eline
(volmacht), VELGHE Kevin, VERDONCK
Wim, VERHALLE Glenn, ZEEBROEK Yvan

Verslag van de voorzitter
De voorzitter verwelkomt de aanwezige
leden en geeft een kort verslag van de
club in 2023. Het verhuren van het
clublokaal zit in de lift wat de
financiële situatie van de club ten
goede komt. Behalve voor externe
verhuur wordt het clubhuis ook vaker
gebruikt voor regionale
duikgerelateerde activiteiten, zoals
bijvoorbeeld bijscholingen of
proefexamens.

Er is vorige werkjaar meer ingezet op
public relations zowel offline als online.
Ook werden vorig jaar een goed aantal
duikweekends, duikreizen en duikdagen
georganiseerd. Behalve duiken werden
ook feestjes en events voor de club
georganiseerd zoals het Halloweenfeest
of het Kerstfeest. Het ledenaantal stijgt
ook opnieuw gestaag.

De voorzitter bedankt het bestuur, de
lesgevers en alle leden voor een mooi
jaar.

Sinds 3 september gaat de
duikfederatie die vroeger gekend was
onder de naam VVW-duiken vzw door
het leven met een nieuwe naam: Duiken
Vlaanderen. Deze laatste is aanvaard bij
CMAS Belgium en is bevoegd CMAS-
brevetten af te leveren. VVW-Duiken
geniet niet langer internationale
erkenning. Voor wat betreft de
resterende VVW-clubs is de toenadering
door NOB geweigerd en zijn sommige
clubs naar NELOS overgestapt. In de
praktijk verandert er niet zo heel erg
veel.

Vorig jaar was er heel wat te doen rond
de aanleg van een nieuw zwembad in
Bredene. Er waren vele open vragen en
jammer genoeg zijn er nog steeds bitter
weinig antwoorden. Het
gemeentebestuur weigert om in dialoog
te gaan met de watersportclubs. 



Wel is er een "dieper" stuk van 5m op
5m waar we tot 2,4 meter zouden
kunnen gaan. Het is nog maar de vraag
als dit in de praktijk voldoende zal
blijken om op een deftige manier
opleidingen te kunnen geven.

De concessie van het clubhuis liep dit
jaar af. Een nieuwe concessie is niet
meer mogelijk vermits het systeem
veranderd is. Vanaf nu werkt de
Vlaamse regering met vergunningen.
Hoe die precies werken weten ze
blijkbaar zelf nog niet goed. We
wachten af.

Tot slot vermeld de voorzitter nog even
het belang van de APIs. Laura MERTENS
en Yunus GUNAYDIN staan klaar met een
luisterend oor.

Verslag van de penningmeester
De balans wordt door de
penningmeester grondig toegelicht. Er
zijn mooie inkomsten geweest door
subsidiedossiers en verhuur van het
clublokaal. Er zijn echter ook grotere
uitgaven geweest waardoor de
vooropgestelde begroting niet werd
behaald. Dit is dan hoofdzakelijk te
wijten aan de extra kosten voor
fleskeuring en onderhoud van
ontspannersets. Maar ook, en dit is dan
eerder boekhoudkundig, omdat de
kosten van het kerstfeestje in 2022 pas
geboekt konden worden nadat het
vorige boekjaar werd afgesloten.

De begroting voor 2024 werd
voorgesteld en ligt in de lijn met de
vorige begrotingen.

Ontlasting van het bestuur door de
commissarissen controle van de
rekening 2023
Danny DESPORT licht de AV in dat er
geen anomalieën terug te vinden zijn in
de rekeningen. De commissarissen der
rekening stellen dan ook voor het
bestuur te ontlasten voor de rekeningen
van 2023. Aansluitend krijgt het bestuur
met handgeklap van de algemene
vergadering kwijting voor het boekjaar
2023.

Aanstelling twee commissarissen
Danny DESPORT en Arnold DESANGHERE
worden door de algemene vergadering
aangesteld tot commissaris van de
rekeningen voor het jaar 2024.

Lotto 2023
Uiteenzetting van de lotto door de
penningmeester in afwezigheid van
Jean Claude VANDERWAL

Verslag van het duikschoolhoofd
NELOS
Een overzicht wordt gegeven van de
verschillende actieve lesgevers en leden
v/h duikonderricht. We verwelkomen
Glenn VERHALLE en Yves REGENT.

Het blijkt een mager jaar geweest te
zijn voor brevetten. Slechts 3 personen
behaalden een nieuw luchtduikbrevet.
Er zijn er echter veel voor
compressorhandling. Proficiat aan de
kandidaten bij het behalen van de
brevetten. Bedankt aan de verscheidene
lesgevers en de ondersteunende
actoren van de kandidaten.



1* Duiker (1*D): Eline VELGHE
2* Duiker (2*D): Karlien COUCHEMENT
3* Duiker (3*D): Filip DE MUL
Assistent Instructeur (AI): Laura
MERTENS, Yunus GUNAYDIN
Advanced Vrijduiker: Goedroen DEVOS
Instructeur Compressor Operator: Marc
TIMMERMAN, Yvan ZEEBROEK, Glenn
VERHALLE
Compressor Operator: Arnold
DESANGHERE, Stefaan ADRIANSENS,
Francis CABARTEUX, Filip DE MUL, Yves
DEJAGHERE, Redgy DUINSLAEGER, Maxim
VANHOCKERHOUT, Marc VAN DE VELDE

De statistieken die jaarlijks uit Dives
gehaald werden gehaald zijn niet meer
beschikbaar tot groot ongenoegen van
Yvan ZEEBROEK.

Dit jaar zijn er terug enkele
aanpassingen in de duikreglementen. Er
wordt aangeraden om steeds de
nieuwste PDF van de infomap te
gebruiken. Dit kun je vinden in het
documentencentrum op DIVES. Er zijn
kleinere aanpassingen voor de
opleidingen 1*D en 2*D. Nieuwe
opleidingen voor compressor operator,
scooter duiken en sidemount duiken.

Er wordt aan herinnerd dat het
systeem van de brevettenkaarten op
DIVES in de tijd gelimiteerd is. Proeven
vervallen na drie jaar en de kaart zelf
na vier jaar.

Yvan ZEEBROEK legt ons uit wat een
duikschoolhoofd is en wat diens taken
zijn.

Hij neemt ons vervolgens mee op een
geschiedenisreis waarbij alle KDNBO-
duikschoolhoofden de rij passeren. Hij
wordt lyrisch, en vertelt over Maxim's
eerste doopduik toen hij op zijn 16 jaar
voor de eerste keer zijn hoofd onder
water stak in de Oosterschelde. Een
lofzang over Maxim's prestaties over de
jaren heen volgt. Vooral zijn allerlaatste
grote prestatie is hier van belang. Nu
Maxim VANHOCKERHOUT instructeur is
geworden vraagt Yvan ZEEBROEK aan de
vergadering om de fakkel van
duikschoolhoofd door te geven aan
Maxim. Onder luid handgeklap aanvaard
de club zijn nieuwe functie.

Verslag van de materiaalmeester
Redgy DUINSLAEGER verklaart dat de
compressor nog steeds stuk is. Eerst
was het vliegwiel er af, en dan zat een
bout vast. Marc VAN DE VELDE heeft de
boel echter kunnen redden. Applaus
voor Marc VAN DE VELDE. Nog een extra
applaus omdat we ondertussen ook de
flessen mogen vullen bij Marc VAN DE
VELDE. De compressor heeft veel geld
gekost, één van de redenen waarom het
budget van materiaal niet voldoende
was.

Ook dit jaar is het mogelijk om je privé
fles te laten keuren voor 45 euro. De
datum zal nog gecommuniceerd worden.

Er is een nieuwe medewerker voor het
materiaalkot en de compressor: Filip DE
MUL.

De mensen die de aanhangwagen na de
training terugbrengen worden door de
meester bedankt.



Verslag van de
clubhuisverantwoordelijke
Er is een mooi bord aan de buitenmuur
gekomen, witte zetels in het clubhuis.
De verwarming, waar we vorig jaar zo
veel problemen mee hadden, werkt nog
altijd. Er is een waterlek gerepareerd
onder de bar, met dank aan Danny
DESPORT en Redgy DUINSLAEGER. De
opgefriste inkomhal moet enkel nog
geschilderd worden en er is een proof
of concept voor de ramen. De DJ set
terug operationeel na een aanval van
ratten, we hebben terug geluid. (En
misschien nog belangrijker, de ratten
lijken weg)

Op de muur staat ondertussen echter
een groot graffiti kunstwerk dat nog
moet worden weggewerkt worden.
Mensen lachen en stellen voor om er
iets anders van te maken.

Er is dubbel zoveel verhuring van het
clubhuis dan in 2022 en nu zitten we na
drie maand ook al hoger dan 2023.

Patrick HENDRIKS vraag meer uitleg over
hoe club te verhuren en wat er
allemaal in zit. Kevin VELGHE legt uit
dat de kostprijs 150 euro is maar dat
de drank moet worden afgenomen van
de club. De drank is goedkoper dan de
woensdagavond omdat anders de
mensen eigen drank zou meenemen.

Taken 2024: graffiti weghalen, beitsen,
verven van inkom.

Alle helpende handen worden bedankt,
zonder hen is het een onbegonnen werk.

Verslag van het feestcomité
Er volgt een kort maar krachtig verslag
van de georganiseerde feestjes.
Nieuwjaarsreceptie, Spaghetti-avond
tijdens het AI-examen, Catering DHV,
Halloweenfeest, Kerstfeest. Met dank
aan alle medewerkers. Ook voor volgend
jaar staan nog heel wat verassingen op
til.

Verslag van de verantwoordelijke voor
externe relaties
Vorig jaar werd het nieuwe logo ons
oude logo, maar met "Koninklijke" erbij.
Dit werd op alle drukwerk aangepast
alsook op de social media en op de
borden buiten. Er zijn flyers gemaakt
die overal verspreid zullen worden.
Volgend jaar zetten we opnieuw ons
beste beentje voor online op social
media, en offline door de verspreiding
van flyers en affiches.

Er is een nieuwe sponsor “Toolstation”.
Dit contract loopt echter maar voor één
jaar.

Er is op 11 mei een openwatersportdag
met initiaties en een tweedehandsbeurs.
Dit is in samenwerking met de inside-
outside.

Maxim roept op om artikels te schrijven
voor de luchtbel. Dit hoeft niet per se
duik gerelateerd te zijn. Dan voegt
Kimberly D’HAUWER dit toe in de
Luchtbel.

De PR afdeling bedankt alle
medewerkers.



Bestuur
De huidige bestuursleden en hun
functie worden even overlopen. Er werd
één kandidatuur ontvangen voor de
openstaande bestuursfunctie, namelijk
Aline DEJAGHERE. Nog voor de voorzitter
klaar is met zijn zin wordt Aline
DEJAGHERE al met luid handgeklap
aanvaard in haar nieuwe functie als lid
van het bestuur.

Aanvaarding nieuwe leden
Conform de statuten werden de
toegetreden leden van 2023 aanvaard
als effectieve/werkende leden.

Kwijting van de bestuurders
De AV aanvaard de inspanningen van
het bestuur

Varia
Het secretariaat vraagt de leden om
alle mogelijke opleidings- en
bijscholingsattesten bij de secretaris
binnen te brengen. Dit kan zeer nuttig
zijn tijdens het opmaken van de
volgende subsidieaanvraag.
Volgend jaar (2025) komt er eventueel
een reis naar Agay. Wie dit ziet zitten,
moet Maxim VANHOCKERHOUT
contacteren.
Obstakel run op 2 juni tussen 14u en
17u: Wie wil helpen?
Tweedehandsbeurs op 11 mei: uitleg
door Claude JACOBUS

*Sluiting
De voorzitter bedankt iedereen voor zijn
aanwezigheid en sluit de vergadering.

Einde Notulen
Opgemaakt te Bredene op 29/03/2024
door Kevin VELGHE.



Social media

Laura MERTENS
96.lauramertens@gmail.com

+32487483684

Yunus GUNAYDIN
yunus.gunaydin@nelos.be
+32484554945

Zit je met een vraag, een vermoeden of een klacht over
fysiek, psychisch of seksueel grensoverschrijdend gedrag?
Contacteer dan een van onze API's.

Neem alvast een kijkje op de website 

Volg ons op Facebook

Volg ons op Instagram

Geniet van de sfeerfoto's op onze Flickr-pagina

Bekijk de online-kalender voor de meest recente activiteiten

Volg ons op Twitter







In het vooruitzicht

Wanneer? Wat? Door wie?

Zondag 21 april 2024 ScubaPro testdag - Put v. Ekeren Nelos

Zaterdag 27 april 2024 Put van Ekeren Laura

Zaterdag 11 mei Openwatersportdag

Vrij 17 mei t.e.m. ma 20 mei 2024 Tholen weekend Yves en Maxim

Zaterdag 25 mei 2024 WEVOS proevenweekend Wevos

Zondag 2 juni 2024 Wevos Bootjesduik Oosterschelde Wevos

Vrij 14 juni t.e.m. zo 16 juni 2024 Spa weekend Yves en Maxim

Zat 29 t.e.m. zo 30 juni 2024 ScubaPro tesdag - ZilvermeerMol Nelos



De duikschool

Titel/Brevet Bevoegd voor

Ronny MARGODT 3*I

Yvan ZEEBROEK 2*I 3*D

Patrick HENDRIKS 2*I Initiaties/1*D/4*D/AI

Marc TIMMERMAN 2*I 3*D/4*D/AI/BND/GND

Glen Verhalle 1*I

Maxim VANHOCKERHOUT AI / 4*D

Marc VAN DE VELDE AI / 4*D 2*D

Francis CABARTEUX AI / 4*D 1*D

Josi MESMAN AI / 4*D Initiaties

Ives REGENT AI / 4*D

Yves DEJAGHERE AI / 3*D Fun

Laura MERTENS AI / 3*D

Yunus GUNAYDIN AI / 3*D

Sandrino DECEUNINCK 4*D

JC VANDERWAL 3*D Fun

Duikschoolverantwoordelijke

Yvan ZEEBROEK
duikschoolhoofd@duikernikkers.be



Het bestuur

Voorzitter

Yvan ZEEBROEK
voorzitter@duikernikkers.be

Secretaris

Yunus GUNAYDIN
secretaris@duikernikkers.be

Penningmeester

Benny D'HAUWER
penningmeester@duikernikkers.be

Public Relations

Maxim VANHOCKERHOUT
maximvanhockerhout@gmail.com

Clubhuisverantwoordelijke

Kevin VELGHE
clubhuis@duikernikkers.be

Materiaalmeester

Redgy DUINSLAEGER
materiaalmeester@duikernikkers.be

ERE-VOORZITTERS

Claude JACOBUS & Patrick HENDRIKS 



Colofon

Overeenkomstig de Belgische wet van 08/12/1992 tot
bescherming van de persoonlijke levenssfeer, gewijzigd
door de Europese wet van 11/12/1998 tot omzetting
van de richtlijn 95/46/EG van 24/10/1995, melden wij
dat uw persoonsgegevens worden bijgehouden in een
bestand. Wij verbinden ons ertoe deze gegevens enkel
te gebruiken voor de verzending van ons tijdschrift en
de administratie van de liga overeenkomstig het doel
van onze organisatie.
U heeft inzage en correctierecht. 

De luchtbel is het infoblad van en voor
de sportduikers van vzw Koninklijke Duikernikkers
Bredene - Oostende.

Driemaandelijks: maart-juni-september-december

Redactie: Maxim Vanhockerhout
Lay-out: Kimberley D'hauwer
Verantwoordelijke uitgever:
Yvan Zeebroek
Lindenhof 45,
8377 Zuienkerke

Met dank aan alle sponsors die deze publicatie mogelijk maken.


